
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 11/2014 
Aika: 25.3.2014 klo 18:00 
Paikka: A106, TTalo 
Paikalla: Tomi Laakso, Reetta Arokoski, Aleksi Talsi, Tiitu Lahti, Eeva Siikaaho, Aleksi 
Pyykkönen, Miikka Laitila, Atte Keinänen, Mikko LatvaKäyrä, Emmi Linkola 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 18.00. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen 
jäseniä, todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Mikko LatvaKäyrä ja Miikka Laitila. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Siirrettiin kohta 13 (Ulkosuhteet) kohtaan 9 ja muita kohtia vastaavasti eteenpäin. 
Hyväksyttiin työjärjestys muutoksineen. 

5. Ilmoitusasiat 
Tiitu Lahti ilmoitti lähtevänsä aikaisessa. Rahastonhoitaja ilmoitti saaneensa kirjeen 
Ålandsbankenilta. Aleksi Talsi ilmoitti postit: Proleko, Kvantti, Geometres, Igopostin 
mainos, SPR:n verenluovutusmainos, Man@gerin hallitus ja toimarijuliste, Tisle on 
waves, VK:n raatijuliste, Arkkitehtikillan raatijuliste, Wired, Bain & Companylta kirje 
yrityssuhdevastaavalle ja neljä postikorttia phuksijäynästä. 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Mikko Meriläiselle 18,77 euroa Flickr Pron tilauksesta. Eeva Siikaaholle 
hyväksyttiin Olkkarin teestä 4,39 euroa, vuosikokouksen kokoustarjoiluista 31,84 euroa 
ja 14,99 euroa vuosijuhlalahjasta man@gerille. Hyväksyttiin Meri Terholle 45,99 euroa 
Olkkarin kahvista ja maidosta sekä 44,58 euroa teestä, kahvista, maidosta, hunajasta 
ja Nahkatorstain tarjoiluista.  Miikka Laitilalle hyväksyttiin 20,06 euroa kondensation 
illalliskortista ja vuosijuhlalahjasta. Viime kokouksessa korvattiin muu osa lahjasta.   

7. Mitä kuuluu? kierros 
Tomi: studio 3 ja xml läpi! 
Reetta: ei oo sanottavaa. 
Aleksi Talsi: huominen estetiikan mopokortti pelottaa. 
Eeva: pelottaa kans mopokortti. Oli tosi hyvä viikonloppu. Teki lauantaijuttuja. 
Tiitu: ihan hyvää ja vähän huonoo. 
Miikka: Erittäin hyvää. Sai kesätöitä tiedolta. 
Aleksi Pyykkönen: jefun runkosarja loppui la. Odotellaan SM:iä. Jatkoi 
säbäharrastusta. 
Mikko: edustaminen on aika rankkaa. mut hauskaa. 
Atte: sai kesätöitä meedocilta. Rauhallinen viikko. 



Emmi: eka työpäivä. Vaihtoon singaporeen. 
8. Talous ja hallintoasiat 

1. Hyvinvointi 
 

2. Laitossopimukset 
Päiviä sopimusten allekirjoittamiseen tullaan pian ehdottamaan laitosten 
edustajille. Selvitellään, onko mahdollista saada Olkkarille kombo Aallon 
verkossa olevia ja omia koneita, joihin saataisiin Adoben ohjelmia. Atte 
Keinänen ottaa koppia OTMK:n ja ATKpartion kanssa. 

 
Eeva Siikaaho poistui ajassa 18.37. 
 

3. Vuosikokouksen satoa 
Meni ihan kivasti. Budjettiin ollaan tyytyväisiä.  
 

Eeva Siikaaho palasi ajassa 18.40. 
 

4. AYY:n toimintaavastus 
Deadline hakemiseen on ensi viikolla. Mikko LatvaKäyrä pyytää lukkareilta 
perusteluja laulukirjaprojektin korotettuun toimintaavustukseen, Tiitu Lahti 
kirjoittaa perustelut 15vuotisjuhlavuoden rahantarpeeseen ja Miikka Laitila 
kirjoittaa 10v. marathonista. 

5. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 
Antti Nupponen on laskettelemassa. Kahvikuppigatesta on selvitty. Nettisivujen 
Olkkarikuvaukseen lisätään sana “hengailutila”. 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Aleksi Pyykkönen tutustui ProCountorin automaattiseen tiliöintiin.  

9. Ulkosuhteet 
1. Tampere 

Tamperelaisiet olivat innoissaan Athenesta. TTY:n hallitus ja Man@ger ovat 
kiinnostuneita osallistumaan kaljakrokettiin. Man@ger toivoi enemmän kuin 2 
paikkaa Infoähkyyn. 

2. Vuosijuhlaedustukset 
Prodekon kanssa on juteltu alustavasti, että hallituksille olisi paikka toisten 
vuosijuhlilla. 

3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 
Vuosijuhlatoimikunnan kanssa on miitti parin viikon sisään. Hupiministerin 
kanssa jaetaan Wappulaivan ja toimareiden virkistäytymisen nakkeja.  

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Prodekolle on laitettu mailia AATUn yhteislähdöstä, mutta ei ole saatu 
alustavaa kyllää eikä eitä. Tiitu kyselee muitakin, lähtöä ei joka tapauksessa 
järjestetä yksin. Kaljakroketti on 25.4., ja sille pidetään skumppakokkarit, jotka 
on suunnattu Aallon ulkopuolisten osallistujien edustajille mikäli heitä tulee 



paljon. Wappulaiva on varattu. Siinä on 150 paikkaa, jotka jaetaan kahtia. Tänä 
vuonna on ideana kehittää enemmän ohjelmaa laivaan ja sponsseja toivotaan. 
Infoähkyn tila varataan todennäköisesti perjantaina. 

 
Reetta Arokoski poistui ajassa 19.03. 
Reetta Arokoski palasi ajassa 19.05. 
 

10. Tapahtumat 
1. Toimarit tentissä 12.3. 

Tapahtuman palaute käydään läpi Teknologiateollisuuden kanssa. Kukkaan on 
tulossa juttu. 

2. Väärinymmärrettyjen sitsit 19.3. 
Meni hyvin, oli hauskaa. 

3. Sitsit 26.3. 
Ainakin Tiitu Lahti ja Edward Landtman osallistuvat.  

4. Koposauna 26.3. 
Mikko LatvaKäyrä järjestää tapahtumaan ruokaa. Illan aiheena on 
maisterivaiheen uudistus ja palautteen kerääminen. Muistutellaan vielä 
Facebookissa. 

5. MetroCrawl 
Semivähän athenelaisedustajia, mut hyvä meno. 

6. SCIkiltayhteistyökivailta 
Kutsu on tullut henkilökunnalle ja ilmo on auki TIKin ilmomasiinassa. Mikko 
LatvaKäyrä muistuttaa SCIvastaavaa kutsun laittamisesta aktiiveille. 
Hallituksen jäsenten olisi hyvä päästä paikalle.  

7. PreWappusitsit 
Tomi Laakso on jutellut alumnien kanssa ja alumnit ovat tiedottaneet sitseistä.  

 
Tiitu Lahti poistui ajassa 19.30. 
 

8. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 
PikkuIElle kuuluu hyvää, järjestävät Laulusaunan keskenään (ja lukkarien 
kanssa) ja sitsaavat BMIsitseillä. Tomi Laakso antoi PikkuIE:lle 
hyväksyntänsä. Lukkarit järjestävät Laulusaunaa PikkuIEn kanssa, biisien 
sanoittamista on luvassa. 

9. Mitä muuta tuli tehtyä? 
IE kävi keittiökoulutuksessa ja osaa nyt käyttää kaikkia härveleitä. Ensi viikolla 
IE, ITMK ja FTMK virkistäytyvät. 

11. Yrityssuhteet 
1. Yrityssuhteiden tilanne 

Olkkarille tuli allekirjoitettuna Bearingpointin, Solitan ja Reaktorin kanssa tehdyt 
sopimukset. Ensi viikolla on Kartingexcu. 

2. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 



Marathontoimikunta) 
Yrityssuhdetiimillä oli nopea tapaaminen viime viikolla. Marathontmk:n kanssa 
pitäisi kokoustaa. 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Futuricen Ruisrockappiin liittyvä Hackathon tulee pian. Miikan maine leviää 
ympäri Otaniemeä! 

12. Tiedotusasiat 
1. Athenen verkkosivujen päivitys 

Atte Keinänen laittoi Palautekornerista Facebookpromon. Fuksisivun kuvausta 
infon opinnoista on päivitetty monipuolisemmaksi. Historioitsija ei ole vastannut 
sivujen päivittämiseen liittyen. Sähköpostilistoilleliittymislomake ja kuvaukset 
listoista tulevat kiinteäksi osaksi sivuja. Otso Hannulalta on tullut uusi 
opintoblogipostaus. Wordpress päivitettiin ajantasalle. 

2. Sähköpostilistat 
Marathontoimikunnan lista laitetaan näkyviin Maililistatsivulle. 

3. Kukka 
Wappukukkaa tehdään lauantaina koko päivän setissä.  

4. Ilmomasiinan uudistus 
ATPKartiolla ei ole aikaa uudistaa ennen kuin vapun jälkeen. 

5. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio, Ulottuvuusvastaava) 
Ulottuvuusvastaava järkkäisi mielellään ensi maanantaina printtauskoulutuksen. 
Elintarvikemuovia voisi hankkia 3Dprinttaukseen. 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Pöytäkirjoja tarkastetaan mahdollisimman pian ja tarkistetut allekirjoitetaan 
kahden viikon kuluttua. Athene.fi:n uutisia on toivottu RSSfeedinä, Atte 
Keinänen selvittää. 

13. Opintoasiat 
1. Kurssien kehittäminen 

Mikko LatvaKäyrä laittoi mailin. Jatkossa tulee tapahtumaan lisää.  
2. Maisteriohjelman uudistus 

Viime viikolla oli kokous kaikkien laitosten edustajien kanssa, mitään ei saatu 
päätettyä mutta mielipiteitä kuultiin. Eila Järvenpää muodostaa ehdotuksen 
maisteriohjelmien sisällöstä. Huomenna keskustellaan niistä myös 
Koposaunassa. 

3. Toimareiden kuulumiset (SCIvastaava, Hallopedit) 
SCIvastaavaan ollaan yhteydessä pian. Lauri Lavanti menee kielikeskuksen 
johtoryhmän kokoukseen. 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Ensi viikolla on sivuainemessut ennen Kevätkarkeloita. Susanna Reunanen 
kirjoittaa promojutun Wappukukkaan.  

 
Eeva Siikaaho poistui ajassa 20.01. 



 
      14. Phuksiasiat 

1. Club Masquerade 
Tänään. 

2. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali) 
Hyvää. 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
FTMK:lla oli kokous kippariudesta ja orientaatioviikosta oli kokous SCIläisten 
kanssa. ISOkoulutukset ovat tällä viikolla. ISOvastaavan kanssa on ollut 
puhetta ISOpistekortista. Huomenna on FTMK:n kokous lopun ajan asioista. 
Phuksiopasta pitäisi alkaa työstää.  

 
Eeva Siikaaho palasi ajassa 20.04. 
 

15. Muut esille tulevat asiat 
1. Hallitushengailu 

Pidetään 23.5.  
16. Seuraava kokous 

Pyydetään TIKkiläiset aamukahville ennen ensi kokousta, joka on tiistaina 1.4. klo 
8.15.  

17. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 20.10. 

 
 
Pöytäkirjan tarkastajat: 

       

 

 

_______________________  _______________________  

Miikka Laitila Mikko LatvaKäyrä 

 

 

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

 

 

 

_______________________  _______________________  

Tomi Laakso Emmi Linkola 

 


